

Financial Offer: Improving Fence in (Phase One) in Al-Hol Camp in NES.

العرض المالي: تحسين السياج في (الفيس الأول) في مخيم الهول - شمال شرق سوريا

#	Items Description	وصف العناصر	UNIT	QTY	UNIT PRICE (USD)	TOTAL PRICE (USD)
A Improving Fence in Camp Management Area in Phase One in Al-Hol Camp.						
A.1	Site preparation: supply materials, machine, and tools to leveling the path of the fencing works. And remove all debars to the identified location by CM, All works should be done according to instruction of site instruction.	تجهيز الموقع: توريد المواد والآلات والأدوات لتسوية مسار السياج. وإزالة جميع الحواجز إلى الموقع المحدد من قبل الإدارة، يجب أن تتم جميع الأعمال وفقاً لتعليمات إرشادات مهندس الموقع.	M.L	70		
A.2	Poles(column); using rectangular pipe 8x8cm 1.8 mm thick, 2.6 m high from the surface of ground(every 2 meters (internal dimensions) and 0.65 m inside the concrete of the bases (rate 250 kg / m 3) , fixing the poles with concrete bases (60 x 60)cm and 70 cm depth, it is allowed to use welding to achieve a columns of 3.25m by insinerting the additinal part into the concrete base the price includes installing three line of barbed wire in the top part of the columns (30 cm) and painting works one layer of anti-rust and two layer of oil paint , all the work should be done according to the details and site engineer .	الاعمدة: استخدام قضيب معدني 8x8 سم سمك 1.8 مم وارتفاع 2.6 م من سطح الأرض كل 2 متر (أبعاد داخلية) و 0.65 م داخل خرسانة القواعد (معدل 250 كجم / م 3) ، وتثبيت الأعمدة بقواعد خرسانية (60 × 60) سم وعمق 70 سم ، يسمح باستخدام اللحام لتحقيق أعمدة بطول 3.25 م عن طريق إدخال الجزء الإضافي في القاعدة الخرسانية السعر يشمل تركيب ثلاثة خطوط من الاسلاك الشائكة في الجزء العلوي من الأعمدة (30 سم) ودهان طبقة واحدة مقاومة للصدأ وطبقتين من الدهان الزيتي ، وجميع الاعمال يجب ان تتم حسب التفاصيل ومهندس الموقع.	NO	36		
A.3	BRC Fence; Using frame between the columns (frame dimensions 200cm width- 200 cm height) using metal angle line 5cm x 5cm, and 5mm thick., and with crosses inside the frame of the same metal section and welding steel BRC mesh (5X5)cm with thickness not less than 5 mm , and welding metal plate (20 * 20) cm thickness of 5 mm in crosses center , the price includes implemntation of metal doors (one door 4m it consists of two shutters, the same as the fence section, with the addition of a metal tube frame, 10 cm x 5 cm, 2 mm thick.and one door 1 m) and fix a 3 hinges for each part , and fix a latch, and with all accessories needs and painting works one layer of anti-rust and two layer of oil paint . . all the work should be done according to the details and site engineer instructions.	سياج BRC استخدام إطار بين الأعمدة (أبعاد الإطار 200 سم - ارتفاع 200 سم) باستخدام زاوية معدني 5 سم × 5 سم ، وسمك 5 مم ، ومع تقاطع داخل الإطار من نفس المقطع المعدني ولحام شبكة (5X5) BRC سم بسماكة لا تقل من 5 مم ولحام صفيحة معدنية (20 * 20) سم بسمك 5 مم في مركز التقاطع. السعر يشمل تنفيذ ابواب معدنيه (باب واحد 4 م يتكون من درفتين ، مشابه للسياج ، مع إضافة إطار تثبيت معدني ، 10 سم × 5 سم ، سماكة 2 مم. وباب واحد 1 م) وتثبيت 3 مفصلات لكل جزء وتثبيت مزلاج وكافة مستلزمات الإكسسوارات والدهان بطبقة واحدة مقاومة للصدأ وطبقتين من الدهان الزيتي. . يجب أن يتم جميع الأعمال حسب التفاصيل وتعليمات مهندس الموقع.	M.L	70		
A.4	Concrete Beam: casting concrete beam rate 250 kg / m 3 from concrete along the fence with width 20 cm and height 30 cm, all the work should be done according to the details and site engineer instructions.	شيناخ خرساني : صب خرسانة للشيناخ بمعدل 250 كغ / م 3 من الخرسانة على طول السياج بعرض 20 سم وارتفاع 30 سم ، ويجب أن تتم جميع الأعمال حسب التفاصيل وتعليمات مهندس الموقع.	M.L	66		
Total cost for Section of (A) in (USD)						
B Improving Fence in the Northern Caravan in the Phase One in Al-Hol Camp						
B.1	Site preparation: supply materials, machine, and tools to leveling the path of the fencing works. And remove all debars to the identified location by CM, All works should be done according to instruction of site instruction.	تجهيز الموقع: توريد المواد والآلات والأدوات لتسوية مسار السياج. وإزالة جميع الحواجز إلى الموقع المحدد من قبل الإدارة، يجب أن تتم جميع الأعمال وفقاً لتعليمات إرشادات مهندس الموقع.	M.L	100		
B.2	Poles(column); using rectangular pipe 8x8cm 1.8 mm thick, 2.6 m high from the surface of ground(every 2 meters) and 0.65 m inside the concrete of the bases (rate 250 kg / m 3) , fixing the poles with concrete bases (60 x 60)cm and 70 cm depth, it is allowed to use welding to achieve a columns of 3.25m by insinerting the additional part into the concrete base the price includes installing three line of barbed wire in the top part of the columns (30 cm) and painting works one layer of anti-rust and two layer of oil paint , all the work should be done according to the details and site engineer .	الاعمدة: استخدام قضيب معدني 8x8 سم سمك 1.8 مم وارتفاع 2.6 م من سطح الأرض كل 2 متر و 0.65 م داخل خرسانة القواعد (معدل 250 كجم / م 3) ، وتثبيت الأعمدة بقواعد خرسانية (60 × 60) سم وعمق 70 سم ، يسمح باستخدام اللحام لتحقيق أعمدة بطول 3.25 م عن طريق إدخال الجزء الإضافي في القاعدة الخرسانية السعر يشمل تركيب ثلاثة خطوط من الاسلاك الشائكة في الجزء العلوي من الأعمدة (30 سم) ودهان طبقة واحدة مقاومة للصدأ وطبقتين من الدهان الزيتي ، وجميع الاعمال يجب ان تتم حسب التفاصيل ومهندس الموقع.	NO	50		
B.3	BRC Fence; Using frame between the columns (frame dimensions 200cm width- 200 cm height) using metal angle line 5cm x 5cm, and 5mm thick., and with crosses inside the frame of the same metal section and welding steel BRC mesh (5X5)cm with thickness not less than 5 mm , and welding metal plate (20 * 20) cm thickness of 5 mm in crosses center , the price includes implemntation of metal doors (one door 4m it consists of two shutters, the same as the fence section, with the addition of a metal tube frame, 10 cm x 5 cm, 2 mm thick.and one door 1 m) and fix a 3 hinges for each part , and fix a latch, and with all accessories needs and painting works one layer of anti-rust and two layer of oil paint . . all the work should be done according to the details and site engineer instructions.	سياج BRC استخدام إطار بين الأعمدة (أبعاد الإطار 200 سم - ارتفاع 200 سم) باستخدام زاوية معدني 5 سم × 5 سم ، وسمك 5 مم ، ومع تقاطع داخل الإطار من نفس المقطع المعدني ولحام شبكة (5X5) BRC سم بسماكة لا تقل من 5 مم ولحام صفيحة معدنية (20 * 20) سم بسمك 5 مم في مركز التقاطع. السعر يشمل تنفيذ ابواب معدنيه (باب واحد 4 م يتكون من درفتين ، مشابه للسياج ، مع إضافة إطار تثبيت معدني ، 10 سم × 5 سم ، سماكة 2 مم. وباب واحد 1 م) وتثبيت 3 مفصلات لكل جزء وتثبيت مزلاج وكافة مستلزمات الإكسسوارات والدهان بطبقة واحدة مقاومة للصدأ وطبقتين من الدهان الزيتي. . يجب أن يتم جميع الأعمال حسب التفاصيل وتعليمات مهندس الموقع.	M.L	100		
B.4	Concrete Beam: casting concrete beam rate 250 kg / m 3 from concrete along the fence with width 20 cm and height 30 cm, all the work should be done according to the details and site engineer instructions.	شيناخ خرساني : صب خرسانة للشيناخ بمعدل 250 كغ / م 3 من الخرسانة على طول السياج بعرض 20 سم وارتفاع 30 سم ، ويجب أن تتم جميع الأعمال حسب التفاصيل وتعليمات مهندس الموقع.	M.L	96		
Total cost for Section (B) in (USD)						
Grand Total cost for both sections (A+B) in (USD)						

NOTE:

- 1. Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.
- 2. Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
- 3. The Service must delivered to Al Hol Camp, as per the instruction of Our Organization's Supervisor.
- 4. The offered Price includes transportation, loading & unloading, and any other cost to deliver and Implementation to Al Hol Camp in North East SYRIA.
- 5. The company must submit approved site visit form and to be added to bid documents.
- 6. Cleaning the site after completing all implemented activities and remove the debris to the identified location by the local authority.

ملاحظة:

- 1.منظمتنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.
- 2.المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة، و يمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة.
- 3.يتم التسليم والخدمات المذكورة اعلاه الى مخيم الهول في شمال شرق سوريا وحسب الخطة المقدمة من قبل مشرف المشروع للمنظمة .
- 4.الاسعار المقدمة جميع المصاريف من نقل و تحميل و التسليم والتنفيذ للمناطق المذكورة في مخيم الهول في شمال شرق سوريا .
- 5.يجب على الشركة تقديم استمارة زيارة الموقع موقعة و معتمدة من قبل المهندس المشرف للمنظمة و يجب ارفاقها مع مستندات العطاء المقدم.
- 6. تنظيف الموقع بعد الانتهاء من جميع الأنشطة المنفذة وإزالة الحطام إلى الموقع المحدد من قبل السلطة المحلية.

Name of Signatory:_____

Title of Signatory:_____

Name of Bidder:_____

Signature & stamp:

Date of Signing:_____